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The conceptual Limits for the Sociological and critical Term.

From Ideology to a World vision.
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La présente étude intitulée “Les limites conceptuelles du terme sociocritique” s'inscrit
dans le cadre de la critique socio-littéraire. On dépistera le cycle de vie du terme “ Idiologie”

depuis sa signification intellectuelle a celle de la sociocritiques ce qui a été connu plus tard
par “ la vision du monde” d ou le terme “ Idiologie "s’est revétu d’un aspect sociocritique

dans le cadre de la Méthode Goldman connue par “ vision du monde”s chose approuvée par

Laroui du fait que la genése du terme référe a sa transformation d une portée intellectuelle
vers une portée sociocritique.

Mots Clés : Idiologie« vision du monde¢ genése¢ sociocritique.

Summary:

This study «titled as The Conceptual Limits for the Sociological and Critical Terms is
a part of Literary Sociological Critic; as we will study the development of the term Ideology
«starting with its intellectual meaning <and arriving to its sociological and critical
meaning. Noting that it is later Rnown as the World Vision. By that¢ the term Ideology has
acquired a sociological and critical feature in the Goldman method Rnown as the World
Vision which is confirmed by Elarawi because the genesisof the term shows the transfer
from An intellectual term to a sociological and critical one

Key words: Ideology World visions Genesis¢ Sociological Critic
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